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Zápisnica z komisie cestovného ruchu a regionálnej politiky v Rožňave dňa 

07. februára 2017 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny   

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Plnenie uznesení 

3. Návrh  rozpočtu na roky 2017  - 2019 - 1. čítanie  – Ing. Klára Leskovjanská 

4. Zrušenie uznesenia MZ v Rožňave číslo 151/2001 zo dňa 04.07. 2001 – návrh – JUDr. 

Jakobejová 

5. Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok a spolufinancovanie projektu 

mestom Rožňava v projekte cyklochodníka z Aleje Jána Pavla II do priemyselnej 

oblasti a všešportového areálu kúpaliska – Ing. Jánošíková 

6. Založenie neziskovej organizácie poskytujúcej všeobecne prospešné služby 

Koordinačné centrum pre rozvoj okresu Rožňava, n.o. – Ing. Valentíková 

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Záver 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Eva Valentíková       Roman Ocelník 

tajomník komisie       predseda komisie 
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k bodu č. 1 : OTVORENIE 

Predseda komisie prítomných privítal. Skonštatoval, že komisia je uznášaniaschopná aj 

napriek neúčasti členov Ivett Prékop a Richard Bachňáka. Obidvaja členovia svoju účasť 

vopred ospravedlnili. Predseda komisie následne oboznámil prítomných s návrhom programu 

zasadnutia komisie a dal o ňom hlasovať. Program bol jednohlasne schválený. 

 

k bodu č. 2 : PLNENEIE UZNESENÍ 

Uznesenie 01/11/2016:  

Opätovne vyzvať predsedov mikroregiónov na spoluprácu pri príprave propagačného 

materiálu v súvislosti s účasťou na výstave Slovakiatour 2017. 

 

Po opätovnom vyzvaní predsedov mikroregiónov na spoluprácu pri príprave propagačného 

materiálu mesto Rožňava obdržalo nasledovné vyjadrenia: 

Mikroregión Domica dňa 19. decembra 2016 doručil výpis z uznesenia č. 2016/6/2 zo 

zasadnutia Združenia obcí Mikroregiónu Domica, z ktorého vyplynulo, že finančná čiastka 

Mikroregiónu Domica - 500 EUR z roku 2016 (viď zmluva č. 122/2016) bude slúžiť na 

zabezpečenie výstavy ITF Slovakiatour 2017 a nie na vypracovanie propagačného materiálu 

ako to vyplývalo zo zmluvy 122/02016. Z uvedeného dôvodu propagačný materiál 

Mikroregión Domica zahŕňa.     

V zmysle zmluvy č. 122/2016 na vypracovanie propagačného materiálu pre ostávajúce 

zmluvné strany, zostala čiastka 2 000 EUR.  

Za uvedenú sumu boli na základe prieskumu trhu vypracované propagačné materiály. 

Jednotlivé mikroregióny ako aj mesto Rožňava vzniesli konkrétne požiadavky na obsahovú 

časť materiálu. Zároveň dodali potrebnú fotodokumentáciu. Propagačný materiál vypracovala 

Ing. arch. Anna Soročinová (viď zmluva č. 705/2016). 

Propagačné materiály sa prezentovali na výstave ITF Slovakiatour. 

 

k bodu č. 3 :  NÁVRH ROZPOČTU NA ROKY 2017 – 2019  

 

Ing. Klára Leskovjanská prezentovala materiál. Finančné hospodárenie mesta Rožňava sa 

bude v roku 2017 riadiť schváleným rozpočtom mesta a plánom tvorby a použitia peňažných 

fondov mesta.  Zároveň s návrhom rozpočtu mesta na rok 2017 sa predkladajú aj návrhy   

rozpočtov mesta na roky 2018 a 2019.  Návrhy rozpočtov mesta na roky 2018 a 2019 nie sú 

pre mesto záväzné. 

Na schválenie je predložený návrh vyrovnaného rozpočtu. 

Príjmová časť rozpočtu pozostáva z bežných príjmov, kapitálových príjmov. Bežné príjmy 

rozpočtu pozostávajú daňových príjmov – a to z podielových daní, ktorých výška je schválená 

štátnym rozpočtom na rok 2017. V rámci  nedaňových príjmov evidujeme príjmy  

z vlastníctva mesta. V kapitálovom príjmovom rozpočte uvažujeme  s príjmami aj z predaja 

prebytočného majetku mesta. Výdavková časť rozpočtu pozostáva z bežných výdavkov, 

kapitálových výdavkov a výdavkov na splátky  úverov a lízingov. Celkové výdavky rastú 

oproti skutočnosti rozpočtu roku 2016 indexom 1,06z toho bežné výdavky indexom  1,08. 

Nárast bežných výdavkov predstavuje nárast výdavkov v mzdovej oblasti ( úprava miezd  

o 4%,) a v tovaroch a službách. Tovary a služby celkom oproti skutočnosti roku 2016 
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nezvyšujeme. Splátky úverov a lízingov sú premietnuté do rozpočtu mesta podľa 

uzatvorených zmlúv.  

Kapitálové výdavky sú v rozpočte podľa jednotlivých objektov. 

 

Uznesenie 01/02/2017:  

Komisia odporúča schváliť Návrh rozpočtu na roky 2017-2019. 

 

Hlasovanie: 

Za: 3 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

k bodu č. 4 : ZRUŠENIE UZNESENIA MZ V ROŽŇAVE ČÍSLO 151/2001 ZO DŇA 

04.07. 2001 

 

Materiál prezentovala JUDr. Jakobejová. Následne prebiehala diskusia, z ktorej vyplynulo, že 

zástupcovia Regionálnej rozvojovej agentúry (ďalej len „RRA“) s mestom nespolupracujú 

a nekomunikujú ani po opätovných výzvach.  Mesto k členstvu v RRA pristupuje zodpovedne 

a plní si zmluvné záväzky – platenie členstva, no z členstva prospech nemá. RRA ostane aj po 

vypovedaní členstva mesta Rožňava naďalej funkčná. Členovia komisie súhlasia 

s vystúpením mesta z RRA za dodržania podmienok stanovených v článku 4 Vznik a zánik 

členstva.  

 

Uznesenie 02/02/2017:  

Komisia odporúča zrušiť uznesenie Mestského zastupiteľstva v Rožňave zo dňa 04.07. 2001. 

 

Hlasovanie: 

Za: 3 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

k bodu č. 5 : PREDLOŽENIE ŽIADOSTI O NFP A A SPOLUFINANCOVANIE 

PROJEKTU MESTOM ROŽŇAVA V PROJEKTE CYKLOCHODNÍKA Z ALEJE 

JÁNA PAVLA II DO PRIEMYSLENEJ OBLASTI A VŠEŠPORTOVÉHO AREÁLU 

KÚPALISKA 

 

Materiál do komisie predstavila p. Jánošíková, zároveň informovala o podmienkach 

 vyhlásenej výzvy na poskytnutie NFP, prostredníctvom ktorej má mesto záujem požiadať 

o financovanie pripravovaného projektového zámeru. Projekt sa pravdepodobne bude riešiť 

v 2. etapách. Do výzvy vyhlásenej 16. decembra 2016 sa plánuje mesto zapojiť s 1. etapou 

projektu (Aleja Jána Pavla II po Eurobus).  

 

Uznesenie 03/02/2017:  

Komisia odporúča zapojiť sa do prebiehajúcej výzvy na predkladanie žiadostí o NFP 

s prezentovaným projektom, rovnako odporúča schváliť požadované spolufinancovanie. 

 

Hlasovanie: 

Za: 3 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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k bodu č. 6 : ZALOŽENIE NEZISKOVEJ ORGANIZÁCIE POSKYTUJÚCEJ 

VŠEOBECNE PROSPEŠNÉ SLUŽBY KOORDINAČNÉ CENTRUM PRE ROZVOJ 

OKRESU ROŽŇAVA, n.o. 

 

Materiál prezentovala Ing. Valentíková. Členovia komisie CR a RR boli oboznámení 

s potrebou založenie n.o. ako aj s jej činnosťou. V diskusii členovia komisie vyjadrili podporu 

pre vznik organizácie tohto typu v okrese.  

 

Uznesenie 04/02/2017:  

Komisia odporúča súhlasiť s tým, aby mesto Rožňava v spolupráci s mestom Dobšiná založilo 

neziskovú organizáciu Koordinačné centrum pre rozvoj okresu Rožňava, n.o. a zároveň 

odporúča schváliť peňažný vklad mesta Rožňava vo výške 1 000 EUR na založenie tejto 

neziskovej organizácie. 

 

Hlasovanie: 

Za: 3 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

k bodu č. 7: ROZNE 

 

V tomto bode sa členovia komisie zaujímali o priebeh výstavy ITF Slovakiatour 2017. 

Výstavy sa zúčastnili Ing. Valentíková a Ing. Vjesztová. Obidve prítomné pozitívne 

zhodnotili výstavu a účasť mesta na nej pokladajú za opodstatnenú. Vďaka novým bulletinom 

o meste a o okrese sa mohla Rožňava úspešne prezentovať.      

 

Následne prebiehala diskusia o potrebe vytvorenia ďalších propagačných materiálov mesta 

Rožňava. Podľa členov komisie ako aj podľa prítomnej pani Vjesztovej, zástupkyne Envilaw 

s.r.o., by mesto potrebovalo viac druhov bulletinov. V zmysle zmluvy 265/2014 Nájomná 

zmluva a zmluva o poskytnutí služieb, Envilaw s.r.o. každý mesiac ako súčasť faktúry 

predkladá návrhy propagačných materiálov. Na návrh členov komisie má tajomník komisie 

spolu s pani Vjesztovou pripraviť propagačné materiály, ktoré by sa následne dali vytlačiť. Na 

financovanie týchto služieb (tlač) by bola použitá položka rozpočtu mesta – Propagácia. 

Predseda komisie bude pri tvorbe materiálu dohliadať na efektívnosť vynakladania 

finančných prostriedkov na tlač pripravených materiálov.  

ZÁVER 

Na záver bola predsedom komisie otvorená diskusia. Do diskusie sa nikto nezapojil, predseda 

komisie poďakoval prítomným členom za účasť a zasadnutie komisie ukončil.  

 

 

Roman Ocelník 

predseda komisie 


